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Vedtakssaker 

Sak 97/2020-2022 Godkjenning av protokoll 10/2020-2022 

 

Forslag til Vedtak: 
Protokoll nr. 10/2020-2022 godkjennes uten merknader. 

 

Sak 98/2020-2022 Habilitet 

Habilitet er regulert i NIFs lov § 2-8 og handler primært om behandling av 

enkeltsaker. Formålet med bestemmelsen er å sikre at 
personlige/utenforliggende interesser ikke spiller inn ved den enkelte 

avgjørelse og skape tillit til at idrettsforvaltningen er objektiv og upartisk»  
Relevante problemstillinger:  

• En person kan være inhabil selv om det ikke er noe konkret 
grunnlag for å anta at han eller hun vil legge vekt på usaklige 

hensyn  
• Det er uten betydning om medlemmet selv anser seg for å være 

fullt ut i stand til å treffe en objektiv og balansert avgjørelse  
  

Formålet med bestemmelsen og forvaltningen av den er å skape tillit utad. 
§ 2-8 omhandler enkeltsaker, og vurdering i forhold til habilitet tas opp på 

hvert styremøte.  
Det er spesielt to momenter som ligger til grunn for vurderingen:  

• Inhabilitetsinnsigelse er ikke reist av noen parter  

• Ingen av sakene som skal opp til behandling innebærer særlige 
fordeler, tap eller ulempe for styremedlemmer eller administrasjon  

 

Forslag til Vedtak: 
§ 2-8, inhabilitet, kommer ikke til anvendelse under styremøte nr. 

11 2020-2022 i Møre og Romsdal idrettskrets.   

 
 

Sak 99/2020-2022 Representasjon 

MRIK inviteres i løpet av året til deltagelse i årsmøter/ting, jubileums-

arrangementer og andre arrangementer.  
Representasjonsoppgavene fordeles blant styremedlemmer og 

administrasjonen. Følgende invitasjoner er kommet siden siste styremøte:  
•  

 

Forslag til Vedtak: 

Følgende personer representerer MRIK:  

• Torsdag 4.november – idrettens dag i formannskapet – 

Surnadal kommune  

•  
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Sak 92/2020-2022 Utvikling av idrettsråd 

Nå skal alle IR ha gjennomført sine årsmøter og det må legges en plan for 

hvordan disse skal følges opp videre.  

  

Vi har vært representert på alle årsmøtene, og det rapporteres om stor 
variasjon i idrettsrådenes kvalitet og evne til å ivareta idretten i respektive 

kommuner. Idrettsrådene spiller en meget viktig rolle i den enkelte 
kommune og det er viktig for idrettskretsen at vi utvikler disse så de blir i 

stand til å ivareta sitt ansvar.  

   

Forslag til Vedtak: 

MRIK vil legge følgende tiltakspunkter til grunn i utviklingen av 
Idrettsråd:  

1)  

2)  

3)  

 

 
 

 

Sak 100/2020-2022 Elektronisk medlemsregister 

Jf. Forskrift av idrettens medlems- og organisasjonsregister vedtatt av 

idrettsstyret 14. februar 2013 med hjemmel i NIFs lov § 10-5 og § 10-2, 

og senere oppdateringer, er alle idrettslag pålagt å føre og oppdatere 

medlemsregister. I § 1 leser vi blant annet: 

1. Idrettslaget skal løpende oppdatere opplysninger om idrettslagets 

medlemmer, tillitsvalgte, frivillige og ansatte i idrettens medlems- 

og organisasjonsregister. 

2. Opplysningene skal kun føres i enten idrettens medlemssystem eller 

via en løsning som har en godkjent integrasjonsavtale med Norges 

idrettsforbund. Det kan kun benyttes ett medlemssystem per 

idrettslag. 

Videre er det et krav om at medlemskontingent og ev. treningsavgift 

faktureres fra det valgte systemet. 

Idrettskretsen har siden forskriften første gang ble vedtatt brukt mye 

ressurser på å informere og veilede idrettslagene om kravet og hvordan 

idrettens eget medlemsregister i KlubbAdmin fungerer.  

Statusen i Møre og Romsdal per 27.09.2021 er at 128 idrettslag fortsatt 

ikke har bekreftet hvilket medlemssystem de bruker. I tillegg til at 25 av 

de 261 idrettslagene har bekreftet at de bruker KlubbAdmin ikke har 

inngått en brukerstedsavtale med BuyPass og derfor ikke kan fakturere 

medlemskontingent og ev. treningsavgift igjennom det valgte systemet. 
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Idrettskretsens eneste verktøy for å få de gjenstående idrettslagene til å 

følge pålegget framkommer av «forskrift av idrettens medlems- og 

organisasjonsregister»: 

§ 4. Konsekvenser av brudd 

Mangelfull registrering og oppdatering, samt oversittelse av 

rapporteringsfristen, kan anses som et brudd på idrettslagets plikt etter 

NIFs lov § 10-2 (3) til å innrapportere organisasjonsdata. 

Et vedtak med en endelig frist for når idrettslagene må ha dette på plass 

ville vært et gunstig verktøy for idrettskretsene. En tenkt konsekvens for 

de idrettslag som ikke har fulgt pålegget innen den fristen er at de ikke får 

registrert inn medlems- og aktivitetstall, og som da igjen vil føre til 

manglende utbetaling av tilskuddsordninger.  

 

Forslag til Vedtak: 
Idrettskretsstyret anmoder idrettsstyret om å ta tak i denne 

problemstillingen, og komme med virkemidler for å få de 
gjenstående idrettslagene til å følge pålegget.  

 

 
 

Sak 101/2020-2022 Inkluderingsmidler til Ålesund kommune 

KUD har innført 10 nye kommuner/idrettsråd i ordningen Inkludering i 

idrettslag fra 2022. Ordningen skal utvides fra 20 mill i 2021 til 25 mill i 

2022. En av de nye kommunene hører til i Møre og Romsdal, det er 

Ålesund kommune. Det overordnede målet med tilskuddsordningen er å 

inkludere nye grupper i lagenes ordinære aktivitetstilbud, gjennom å 

motvirke økonomiske og kulturelle barrierer som kan være til hinder for 

deltakelse. 

Målgruppe er barn og ungdom (6-19 år), med minoritetsbakgrunn og/eller 

fra familier med vedvarende lav inntekt. Jenter med minoritetsbakgrunn 

er spesielt prioritert. 

 

Forslag til Vedtak: 

Styret tar informasjon om Inkluderingsmidlene til orientering. 
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Sak 102/2020-2022 Status Tribunebygget Molde AS 

På idrettskretstinget i 2018 ble det vedtatt at eierskap og drift av 

Tribunebygget skulle overføres til et aksjeskap eid 100% av MRIK. 

 
Selskapet har nå vært i drift i siden 21.mai 2019 og det vil bli gitt en 

statusoppdatering på arbeidet med å overføre bygget til selskapet.    
 

 

Forslag til Vedtak: 

Styret tar orienteringen fra Tribunebygget Molde AS til 
orientering  
 

 
 
 

Sak 103/2020-2022 Eierskap i idrettens Olympiade AS  

Som tidligere orientert om har MRIK (sammen med Rogaland idrettskrets)  

fått et tilbud om å tiltre som eiere av selskapet Idrettens Olympiade AS. 

Eiere av selskapet er i dag Vestland idrettskrets, Voss idrettsråd og 

Bergen idrettsråd. 

Det foregår nå diskusjoner om status på selskapet, samt utvikling av en 

ny strategi for selskapet hvis vi velger å gå inn som eiere. 

De tre idrettskretsene har en felles målsetning om å gå inn som eiere i 

selskapet og legge aktiviteten på is inntil vi har klar våre egne strategier 

for idrettsturisme i de respektive idrettskretser. En slik strategiprosess vil 

også klargjøre hvordan vi best mulig skal kunne benytte selskapet i vårt 

arbeid med å få flere store idrettsarrangementer til fylket. 

Det vil bli gitt en orientering om status og innstilling til konklusjon på 

arbeidet. 

  

Forslag til Vedtak: 
Styret tar orienteringen til orientering. 

 

 
 
 

Sak 104/2020-2022 Trygg på Trening og samarbeidsavtale med 

NOK  

MRIK har sammen med ulike særkretser tatt initiativ til å komme igang 

med prosjektet Trygg på Trening her i fylket. Fem pilotklubber er med, 

sammen med KoRus Midt Norge (Kompetansesenter Rus Midt Norge) og 

NOK (tidligere Smiso) Møre og Romsdal. Sistnevnte har fagkompetanse på 

området og ønsker å samarbeide med frivilligheten og idretten i tiden 
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fremover. Vi ønsker derfor å skrive en forpliktene samarbeidsavtale som 

regulerer samarbeidet mellom våre to organisasjoner.  

 

Forslag til Vedtak: 
Styret støtter forslag om å inngå en samarbeidsavtale mellom 

MRIK og NOK Møre og Romsdal. 

 

 

 

 

 
 

Sak 105/2020-2022 Tingsaker ekstraordinært ting 2021 

Det ekstraordinære tinget vil bli arrangert lørdag 16.oktober på 

Gardermoen samt ISF ting søndag 17.oktober 

 

Tingsaker og dokumenter til tinget finner du her: Tingdokumenter 

(idrettsforbundet.no) 

De viktigste sakene vil bli gjennomgått og diskutert  

 

Forslag til Vedtak: 
Styret og tingdelegatene tar diskusjonen iforbindelse med de 

ulike tingsakene til orientering 
 

 

 

 

Sak 106/2020-2022 Idrettskretstinget 2022  

Idrettskretstinget til MRIK vil bli arrangert den 30.april 2022. Etter at 

samfunnet er gjenåpnet må vi ta standpunktet om tinget skal arrangeres 

digitalt eller fysisk. 

 

Forslag til Vedtak: 

Styret foreslår at idrettskretstinget 2022 gjennomføres som et 
digitalt møte 

 

 

 

 

https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/ekstraordinart-ting-2021/tingdokumenter/
https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/ekstraordinart-ting-2021/tingdokumenter/
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Sak 107/2020-2022 Jury årets ildsjel  
 

Gjennomføringen av «Årets ildsjel» kåringen vil bli litt annerledes i år, da 

det bla ikke vil bli kjørt folkeavstemming. 

Kriteriene fokuserer på ÅRETS ildsjel og på dem som har gjort noe utover 

det man kan forvente i den tiden vi har vært igjennom. 

Kriterier for prisen:  

▪ Årets ildsjel har, uansett alder, gjort en solid frivillig/ uegennyttig 
innsats i idretten utover det man kan forvente i den annerledes 

tiden vi har vært igjennom. 
▪ Årets ildsjel kan ikke være ansatt i klubben. 

 
Gjennomføring: 

1. Nominering, mandag 3. oktober til søndag 24. oktober:  
2. Involvering av IK jury, 24.oktober til 31. oktober: 

3-5 beste innsendte forslagene sendes til IK, så enes idrettskretsens 
jury om hvem som er fylkesvinner, frist 31.10,  

3. Hedring av fylkesvinnere, 1. november til 22. november: 
- Alle de 11 fylkesvinnerne vil bli overrasket av en idrettsprofil ila 

denne perioden, i godt samarbeid med NIF, IK og klubb ++ 
4. Jurymøte, 23.november: 

- Alle de 11 fylkesvinnerne vil bli presentert for juryen, som enes 

om 1., 2. og 3. plassen 
5. Idrettsgalla: 

- De tre utvalgte blir invitert til IdrettsGallaen den 8 januar i 
Trondheim 

 

Forslag til Vedtak: 
Styret i MRIK har i dag oppnevnt følgende som jury for årets 

ildsjel i Møre og Romsdal: 
1) 

2) 
3) 
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Sak 108/2020-2022 Anleggstrategi for Møre og Romsdal  

 

NIF sendte ut en høring på “Strategisk viktige anlegg for idrettskretser og 

særforbund” i august 2021. Høringen er et ledd i idrettens anleggsstrategi 

og bygger på anleggsmålene i Idretten vil! Og på andre anleggspolitiske 

mål vedtatt av Idrettstinget 2019 (sak 13.20). Idretten skal! Er 

anleggspolitisk brutt ned til 3 mål med 3 strategier og med 19 tiltak.  

For å komme i mål med planene og tiltakene har idrettsstyret vedtatt å 

arbeide for at det anleggspolitiske programmet skal være på 1,2 mrd og 

ha en varighet på 6 år. Det er KUD som bestemmer bruken av 

spillemidlene, og dermed også opprettelsen av et slikt program. Midlene 

som blir avsatt i et slikt program skal tildeles utvalgte idrettsanlegg, og 

kommer i tillegg til de ordinære spillemidlene. Dette skal bidra til at 

anleggene lettere blir realisert. Det er foreslått at midlene skal gå til tre 

formål: 

1. Større trenings- og rekrutteringsanlegg. 

2. Strategisk viktige anlegg for særforbund og idrettskretser. 

3. Etablering eller oppgradering av mesterskapsanlegg som ikke faller 

inn under nasjonalanleggsordningen. 

Når det gjelder punkt en - større trenings- og rekrutteringsanlegg – har 

idrettsstyret pekt på: 

• Isanlegg 

• Anlegg for å øke bredden og mangfoldet i anleggstyper 

Det siste punktet omhandler tilleggsarealer til eksisterende eller nye 

idrettshaller og idrettens aktivitetshus. 

Denne høringen dreier seg om punkt to: Strategisk viktige anlegg for 

særforbund og idrettskretser. Torsdag 23.september hadde 

ressursgruppen for idrettsanlegg et teams-møte hvor vi drøftet hvilke 

anleggstyper vi trenger i Møre og Romsdal. Det kom frem flere gode 

forslag til anleggstyper vi burde hatt. Men landet på at det som vi har 

størst behov for er: 2 ishaller (en i Ålesund og en i Molde). Dette for å 

skape grunnlag for is-idretter i Møre og Romsdal i fremtiden. 1 stor 

flerbrukshall som kan avholde større mesterskap (vi foreslå Spjelkavik 

Arena i Ålesund). Dette er i tråd med MRIKs satsning på idrettsturisme, og 

vil bidra til at Ålesund får løst en god del av sitt kapasitetsproblem for 

innendørsidrettene. 2 sjøsportanlegg (vi mener det bør legges bedre til 

rette for sjø/vannsport i Møre og Romsdal). Sporter som kajakk, seiling, 

SUP, roing, triatlon kan ha sammenfallende interesser som kan bidra til 

gode anlegg. Det er også anlegg som lett tar til seg endringer som skjer 

raskt da det alltid vil være behov for lagringsplass, møte- og kurslokaler, 
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lokaler for å avholde stevner/regatta osv. Vi mener at lokaliseringen 

avhenger av at flere lag/foreninger som driver med sjø/vannsport 

samkjører seg for å søke. Gjerne med kommunen som en aktiv part. 

MRIK er bedt om å komme med forslag til anlegg som skal komme inn på 

en foreløpig liste. NIF ønsker ikke at listen blir for lang, men bygger på 

prioriteringer og realisme med tanke på at programmet skal ha en 

varighet på seks år.   

 

Forslag til Vedtak: 

Styret i MRIK har vedtatt at følgende anleggstyper skal ligge inn 
i det anleggspolitiske programmet fra Møre og Romsdal. 2 

ishaller, 1 stor flerbrukshall med kapasitet til internasjonale 
mesterskap og 2 sjøsportsanlegg. 
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Orienteringssaker: 

O-sak 27/2020 – 2022 Kontantkassa, ny søknad til 

Gjensidigestiftelsen. 

Vi har sendt inn en ny søknad til Gjensidigestiftelsen, denne gang i 

samarbeid med Norges Musikkorpsforbund Nordvest. Vi har søkt om 1,5 

millioner kroner til videreføring. 

O-sak 29/2020 – 2022 Fylkesstrategi for kultur, frivillig sektor og 

arenaer for perioden 2021 – 2025. Høringssvar ble sendt til Møre og 

Romsdal fylkeskommune 15. september, innen fristen. Høringssvaret 

ligger i styreportalen. 

 

O-sak 30/2020-2022 Barneidrett 

Det gamle Aktivitetslederkurs barneidrett er erstattet med nytt kurs som 

nå heter Barneidrettstreneren. Kurset skal gå over 14 timer.   

Vi har 4 trenerveiledere i vårt nettverk og i høst planlegges det 3 fysiske 

kurs her i fylket, ett i hver region. Vi planlegger også flere 

inspirasjonskvelder innen barneidrett, det første avholdes i Sykkylven 5. 

oktober.  

 

O-sak 31/2020-2022 Ung medbestemmelse 

Amalie Skavnes og Ellen Hammer holdt et innlegg om Ung 

Medbestemmelse på Håndballforum i Region Nord, lørdag 18. september. 

De jobber med å få flere ungdommer med og ønsker å opprette et eget 

ungdomspanel.  

 

O-sak 32/2020-2022 Barn og unge med ulike tilretteleggings 
behov. 

20. Oktober er MRIK ansvarlig for den tekniske gjennomføringen av et 

nasjonalt digitalt webinar. Vi har laget invitasjon, har ansvar for 

påmeldingen og i tillegg foregår sendingen fra vårt studio. Arrangementet 

er i samarbeid med NIF og Fagteam barneidrett. Foredragsholderne sitter i 

Agder idrettskrets sine lokaler og de har regien i sendinga.  

 

O-sak 33/2020-2022 Ekstratildeling LAM 

Som en del av regjeringens idrettsstrategi ble det bevilget 50 mill til en 

ekstraordinær LAM tildeling. Tiltak for å fremme mangfold, inkludering og 

lav terskel for deltakelse i idretten skal prioriteres og det er idrettsrådene 

som vil stå for fordelingen. 
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Molde, tirsdag 22.09.20 

 

 

 

Styreleder 

Kåre Sæter 
sign 

 Organisasjonssjef 
Roar Lervik 

sign 

 
 


